
       Åkersberga BridgeSällskap        

        

Protokoll från Styrelsemöte i ÅBS 2023-11-09 
       

Plats: Vita Huset, Ekbacken, kl 15.00 – 15.45 

Deltagare: ¤ Sven Mellkvist (Ordförande) Sven M ,  ¤ Jan Holm (Kassör) Jan H , ¤ Karl Kedland (Sekr) Karl K,                                     

¤ Yngve Frölander (Ansv Torsdag) Yngve F,  ¤ Hans Öhrling (Vice Tävlingsledare) Hans Ö 

1. Ordföranden Sven M hälsade deltagarna välkomna. 

2. Sekr Karl K informerade om en skrivelse till bl.a. ÅBS från Socialförvaltningen i Österåkers 

kommun angående  ”Möjlighet att ansöka om statsbidrag mot ofrivillig ensamhet”. Styrelsen 

beslöt att inte söka något bidrag. 

3. Jul/Luciafesten blir torsdagen den 14 december. Tisdagen 22 december visade sig tyvärr vara 

upptagen från eftermiddagen. 

4. Medlemsregistret har uppdaterats av Jan H. Avlidna och icke aktiva medlemmar har tagits bort 

och Jan H kommer att rapportera dessa till Svenska Bridgeförbundet. Kvar finns då 52 st aktiva 

betalade medlemmar i klubben. 

5. Brickläggningsmaskinen. Brickor är lagda av Lena B-A  t.o.m. 21 december 2023. Fr.o.m. 28 

december kommer Yngve F tillsvidare ta sig an uppgiften att lägga brickorna. Endast i form av 

Partävlingar! 

6. Jul/Luciafesten diskuterades vidare. Priser etc enligt föregående protokoll 2023-09-04 punkt 2. 

Presentkort från ICA i stället för ÅBS-kuponger. Frivilliga ”bakerskor” kommer att efterlysas. 

Fastställdes att startavgiften blir 100:-.  (50:- för macka o dryck plus 50:- i startavgift, d.v.s. 5 

klipp på kupongen.)  Samling från ca kl 11.00. Inbjudan och anmälningslista fixas av sekreteraren. 

7. Jan H informerade kort om klubbens ekonomi. F.n. finns ca 94.000:- i kassan. Vid årets start 

fanns ca 83.000:-. Jul/Luciafesten kan alltså hållas utan ekonomiska risker. 

8. Styrelsen beslöt att bidraga med kr 300:-/var till Cancerfonden i anledning av Charlie 

Tersmedens och Ingalill Carlbergs bortgång. Jan H ombesörjer. 

9. Sven M kommer ta kontakt med Hembygdsföreningen betr Hyresavtal 2024. Se punkt 4 i 

föregående protokoll 2023-09-14. 

10. Ordföranden Sven M tackade för visat intresse och avslutade mötet.     

Vid protokollet, 

 Åkersberga 2023-11-10 

Karl Kedland  


